
Motionscykelklubben 

BAGHJULET 
Relerat 

1enera11orsa•lln1 

Dato og Sted: 05-03-2013, 18.30-22:00, NATURCENTERET 
M0detype: Generalforsamling 
Deltagere fra Bestyrelsen: Per M, Inge, Flemming, Hans, Kim 
Fravcerende fra Bestyrelsen: Les, Brian, Johnny og Per B 
Referent: Inge 

- Der var fcelles spisning fra klokken 18.30 til 19.00 -

Del 1 

1 Valg af dirigent og min. 2 stemmetcellere: 

S0ren Andersen - dirigent 

S0ren konstaterede at GF er blevet lovligt indvarslet 

Bruno Haugaard og Kim Hansen blev valgt som stemmetcellere 

2 Bestyrelsens beretning: 

Der blev berettet om ny Startplads, Klubmodulet, Sikkerhed - 2 
ekstra til sikkerhedsudvalget efterlystes (kontaktperson er Johnny), 
Turlederkursus, medlemskab af DGI og DCU, Samarbejde med MCC, 
Hjemmesiden, .&.rets gang i Baghjulet fra hjemmesiden, Klubt0j -De 
bla farver. 

3 Regnskab fremlcegges til godkendelse: 

Flemming fremlagde regnskabet og fremhcevede f01gende: 

- Linje 33: Resultat af ordincer drift er -88.000 DKK 
- Linje 40: .&.rets resultat er -199.000 DKK 

.&.rsag: 
Linje 10: Tilskud efter nye regler udl0ser klubtilskud ved arr. + 
tilskud til klubt0jet. 
Linje 11: Den nye startplads OPP-projekt ( offentligt privat 
partnerskab) 70.000 DKK 
Linje 12: Fcellesarrangementer bl.a. udvalgsmiddag pa Cromwell 
Linje 39: Investeret med lav risiko i obligationer, hvilket har kostet 
30.000 DKK 
Linje 6: Tjent fcerre penge pa vores arrangementer (se s. 3) 



Regnskabet blev godkendt! 

4 Budgetfremlceggelse: 

Flemming fremlagde budgettet og fremhcevede: 

TDV-udvalget budgetlcegger provenu pa 80.000 DKK 

24 timer budgetterer med 60.000 DKK 
f 0 0 Satser ortsat pa en del penge pa fcellesarrangementerne samt 

klubt0jet. Sidste ar ret h0j omscetning i klubt0jet grundet nyt design, 
her er forventningerne skruet licit ned sammenholdt med sidste ar. 
Tilskudsreglerne er cendret en anelse for flerdagsture fra 400 til 300 
DKK. 

S0ren: Budgettet funderet pa ucendret kontingent. 

Sp0rgsmal: Ku rs pa obligationer er optaget pa kursen pr. 31/12. 
Sp0rgsmal: Hvad er forudscetningerne for at 0ge overskuet for 24 
timer? Kaj: Ved at spare pa udgifterne/investeringerne. 

Budgettet blev godkendt! 

5 Indkomne forslag: 

a) Fra Bestyrelsen : Vedtcegtscendringer 

Vedtcegtscendringerne blev godkendt ! 

6 Valg af Bestyrelsesmedlemmer og suggleanter: 

Johnny Gr0nmar nyvalg 

Genvalg af Brian og Inge 

Per Blcesbjerg genvalg som suppleant 

7 Valg af 2 revisorer og 1 reviser suggleant : 
J0rn Spetzler og Else Hartmann- genvalg 
Helle - reviser suppleant 

8 Fastlceggelse af kontingent: 
Ucendret kontingent pa 400 DKK vedtaget 

9 Ka ring af Arets PedaltramQer og tildeling af aktivi tetsgrisen: 
Tak til Kim for Bestyrelsesarbejdet. 

Louise Selmer fik tildelt Aktivitetsprisen (se begrundelse pa 
hjemmesiden) 

AP (Ander Peter Forsmann) blev karet som arets Pedaltram per (se 
beg rundelse pa hjemmesiden) 



10 Oplceg til kommende sceson: 

Udvalgene 

MTB-udvalg: 
Per M011er Madsen orienterede: 
Louise med i udvalget, turledere om tirsdagen i sommerhalvaret, 
efterarsscesonen er ikke helt fastlagt endnu, men der vii vcere noget 
hen over vinteren ogsa. 
Torsdagstrcening er til dr0ftelse - hold 0je med hjemmesiden. 

Melfar 24: 
Kaj Stougaard orienterede: 
Tak til Middelfart Kommune for at lappe hullerne i vejen 2013. 
2014 ny leverand0r af tidstagningen og basen for l0bet i Strib 
fastholdes. 
Pt. 162 tilmeldte fra mange nationer. 

Dag hold et: 
Flemming Stounberg orienterede: 
Der er stigende eftersp0rgsel for at k0re med Dagholdet. 

Gruppe F: 
Hcenger tcet pa Dagholdet - ca. 20 ryttere hvoraf 10-15 ryttere er 
ude hver gang. 

Hcervejsudvalget: 
Michael Strandberg orienterede: 
59 tilmeldte som skal k0re i Silkeborg slutningen af Maj. 
Arbejder pa at fastscette noget fortrcening. Der er kommet 3 afbud, 
sa der er plads til flere. 

IT-Udvalget: 
Helle Stougaard orienterede om det flotte bes0gsta l (Hits) vi har pa 
vores hjemmeside m.m. 

Materialeudvalget: 

Jan Ager orienterede: 
Lagerlister vii blive lavet for dem der har brug for det. 
Cykelstativerne; Nar der skal prioriteres udlan, vii udlan til cykell0b 
blive prioriteret f0r ferie fx til udlandet. 

T@judvalget: 
Ellen Marie Stounberg orienterede: 

Glad for at se de bla tr0jer pa landevejene 

Solgt for 130.000 DKK, k0bt for 133.000 DKK - sa det er lige ved at 
0 

ga op. 



Fors0ger altid at have korte cermer og korte bukser til bade mcend og 
kvinder - men der er 90 dages leveringstid, udfordring nar der 
kommer for mange XL'er pa samme tid ©. 
Klubben har givet 30.000 i tilskud. 

Abningstid ca. en gang om maneden, og der er kommet nogle 
l0rdage med, som er blevet godt modtaget. 

Sp0rgsmal: Foresp0rgsel pa gule regnjakker med logo der kan ses 
med reflekser og som er andbare. 

TDV: 
Jens Pasgaard- Nyt mal og forespurgt om at afspcerre noget af 
Strandvejen, OK fra Politiet. 

Tu rlederudva I get: 
Niels Aagaard orienterede: 
Turlederudvalget i l0rdags sammen med DCU. Det drejer sig om at fa 
flere Turledere, vi skal bruge ca. 60-70 Turledere pr . sceson. Venlig 
opfordring til at melde jer. 

Vintercup: 

Kim Knudsen orienterede: 
Troede vi skulle have haft en sceson for 2014-2015, men deter udsat 
et ar til efterf0lgende sceson. Vi havde i 2013 for f0rste gang et 
pr0vel0b, hvilket var meget positivt . 

11 Eventuelt 

Kaj Stougaard - Vi har lanecykler i alle st0rre lser der kan reserveres 
ved at kontakte Kaj. 

Sp0rgsmal: 
Kan Klubmodulet benyttes til andre ting fx modtage fcelles 
tilmeldinger? 
Svar: Man skal vcere medlem og der kan kun tilknyttes en konto hvor 
alle transaktioner gar ind. Klubmodulet kan det hele, men det skal 
kunne handteres og det indebcerer en stor administrativ opgave. Der 
skal frivillige krcefter til at trcekke det hele. 

Forslag om at fa navne pa t0jet eller pa cykelhjelmene. Bestyrelsen 
vii gerne arbejde videre med den. 


